
Протокол № 3
Днес  13.12.2007 г.  от  14.00ч.  в  Заседателната  зала  на  Младежкия  дом се  проведе  заседание  на 

Общински съвет – Монтана.
В работата на заседанието взеха участие 32-ма общински съветници. От заседанието отсъстваше:

Г-н Иво Гигов
В заседанието взе участие и:

г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана  
г-н Румен Ангелов – Зам.кмет на Община Монтана
г-н Мариус Конов – Секретар на Община Монтана
г-н Любомир Стефанов – Дир.Дирекция “ФСД” при Община Монтана
г-жа Соня Тодорова - Дир.Дирекция “ИРИП” при Община Монтана
г-жа Дафина Иванова - Дирекция “ОС” при Община Монтана
г-жа Марияна Асенова - Дирекция “ОТС” при Община Монтана

Заседанието беше открито и ръководено от г-н Светлин Николов – Председател на ОбС – Монтана 
и г-н Диман Костадинов – заместник председател на ОбС – Монтана.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  У-ми  г-н  Кмете,  дами  и  г-да  общински  съветници,  у-ми  гости 
присъстващи в залата, откривам третата редовна сесия на ОбС – Монтана. Предварително ви е раздаден 
дневния ред, моля онези от вас, които имат съображения по дневния ред за включване на нови точки при 
условията  на  надлежния  правилник  или  за  оттегляне  на   точки  да  правят  предложение.  Не  виждам. 
Преминаваме към гласуване на дневния ред. Моля, които са съгласни “за” така предложения дневен ред да 
гласуват

32 / 0 / 0
Приема се

ДНЕВЕН РЕД:
1. 08-01-175/30.11.07г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 

приемане  на  план-сметка  включваща  необходимите  разходи  за  дейностите  по  третиране  на  битови 
отпадъци и почистване на площи за обществено ползване и определяне годишен размер на такса за битови 
отпадъци 2008г.

2. 08-01-185/03.12.07г.  Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
приватизация на УПИ VІІІ, кв.24 по плана на с. Вирове, Община Монтана.

3. 08-01-174/30.11.07г.  Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
учредяване  право  на  пристрояване  на  самостоятелен  обект  в  сграда,  построена  върху  имот  –  частна 
общински собственост.

4. 08-01-176/30.11.07г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
отчуждаване на имот-частна собственост за изграждане на улица – тупик с о.к. 248-249.

5. 08-01-177/30.11.07г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
продажба на имот-частна общинска собственост по реда на ПМС №254/2006г. и р-е №586/01.03.07г. на 
Общински съвет – Монтана.

6. 08-01-178/30.11.07г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
продажба на имот-частна общинска собственост по реда на ПМС №254/2006г. и р-е №586/01.03.07г. на 
Общински съвет – Монтана.

7. 08-01-179/30.11.07г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
продажба на имот-частна общинска собственост по реда на ПМС №254/2006г. и р-е №586/01.03.07г. на 
Общински съвет – Монтана.

8. 08-01-180/30.11.07г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
продажба на имот-частна общинска собственост по реда на ПМС №254/2006г. и р-е №586/01.03.07г. на 
Общински съвет – Монтана.

9. 08-01-181/30.11.07г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община  Монтана, относно 
съгласие за изработване на ПУП и възникване на сервитут за прокарване на кабелен електропровод през 
имоти 48489.4.3 и 48489.4.345 /местни пътища/ публична общинска собственост в м. “Лъката”, землище гр. 
Монтана.

10. 08-01-171/16.11.07г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
одобряване командировките за ІІІ-то тримесечие на 2007 г. на Кмета на Община Монтана и Председателя 
на Общински съвет – Монтана.
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11. 08-01-182/03.12.07г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
промяна на решение №378/19.01.2006г.

 12. 08-01-184/03.12.07г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
промяна наименованието на “Стоматологичен център 1” ЕООД.

13. 08-01-188/06.12.07г.Докладна записка от Валтер Аспарухов – общински съветник, относно избор 
на представител на ОбС в ОС на НСОРБ 

14. 08-01-187/06.12.07г.Докладна записка от Светлин Николов - Председател на ОбС, относно избор 
на представител на ОбС в ОСР

15. Питания.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Според нашия Правилник искам да уведомя ОбС, че до този момент 
няма постъпили писмени питания към Кмета на Община Монтана.  Преминаваме към дневния ред, към 
точка първа.

ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-175/30.11.07г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община 
Монтана,  относно  приемане  на  план-сметка  включваща  необходимите  разходи  за  дейностите  по 
третиране на битови отпадъци и почистване на площи за обществено ползване и определяне годишен 
размер на такса за битови отпадъци 2008г.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Предварително са ви раздадени материалите и докладната, раздадена 
ви е справката на становищата на комисиите, които разгледаха тази точка. Преминаваме към обсъждане на 
тази  точка.  Първо  вносителите  има  ли  някакви  допълнителни  неща,  които  искат  да  заявят?  Няма. 
Председателя на Бюджетната комисия, като водеща, ако има нещо което да е различно от това което е 
заявено от заседанията в комисията? Не виждам. Останалите комисии, ако имат нещо да заявят различно от 
становищата  моля?  Не  виждам.  Давам  думата  за  изказване  на  онези  от  вас,  които  желаят  да  вземат 
отношение към тази точка от дневния ред. Заповядайте Ивайло Петров.

Г-Н  ИВАЙЛО  ПЕТРОВ:  У-ми  г-да  председатели,  у-ми  г-да  общински  съветници,  г-н  Кмете. 
Похвално  е  предложението  да  не  се  увеличава  такса  смет,  но  аз  лично  Ви  предлагам  да  оттеглите 
докладната и в най-кратък срок да бъде прецизирана и предложена за гласуване в рамките на 31.12. защото 
съгласно ЗМДТ,  план-сметките  и  таксите  за  битови отпадъци трябва  да  бъдат  приети до  този  срок,  в 
противен случай остават старите размери. Няма предложение за нова такса, пак ще си остане същата, но 
според мен в докладната има доста неясни неща и би трябвало да бъдат прецизирани абсолютно всички 
приложения към нея. Прогнозната справка изготвена от отдел Местни приходи, това е приложение №5, 
предполагаемите постъпления от таксата за сметосъбиране, сметоизвозване, обезвреждане на отпадъците и 
чистотата  на  териториите  за  обществено  ползване  е  направено,  като  едно  механично  умножение,  на 
размера  на  отчетните  стойности  и  данъчните  оценки  на  имотите  със  съответната  ставка,  която  е 
предложена, тя по принцип е резултативна величина. В нея не са посочени конкретни прогнозни бази за 
начисляване на тази такса смет, съответните приходи от таксата разграничени по точки от т.1.1. до т.1.6. за 
физическите лица според различните услуги, които се ползват и които ще бъдат оказвани. От т.2.1. до т.2.3. 
за фирмите и т.3.1. и т.3.2. за наематели на общински имоти. Не са отчетени по-големите приходи от тази 
такса  дължими  за  имоти  на  граждани,  които  попадат  в  районите  определени  със  заповедта  на  Кмета 
№2519/22.10.2007 г. и се използват за стопанска дейност. За тях предложението е за начисляване на 10 
промила,  а  не  на  2,6  както  е  посочено  в  Приложение  №5.  В  изготвената  план-сметка  за  2008  г. 
необходимите  средства  за  дейността  на  ОП “Чистота”  за  сметосъбиране,  сметоизвозване  и  чистота  по 
Приложение  №1  общите  разходите  възлизат  на  1 779 994  лв.,  сравнени  със  заложените  за  2007  г. 
увеличението е над 30%. Прави впечатление нарастването на разходете за материали, без горивата с около 
80%,  предлагам  да  обясните  за  това  нарастване.  Дано  това  предвидено  нарастване  на  разходите  да  е 
свързано  само  с  подобряване  на  качеството  и  същността  на  извършените  услуги.  От  представената 
калкулация  на  “Комунални  дейности”  ЕООД  в  Приложение  №2  за  определяне  себестойността  на  тон 
депонирани битови отпадъци през 2008 г.  не  може да се  добие представа за  необходимите разходи за 
дейността  по  икономически елементи и  коректността  на  извършената  калкулация.  Погледнато на  пръв 
поглед,  поне така аз останах с впечатление,  че разходите за възнаграждение и осигурителни вноски са 
включени два пъти. Един път по буква “А” - Необходимо присъщи разходи, и втори път в буква “Б” – 
Трудови разходи персонал. Изготвената план-сметка на “Паркстрой” ООД, Монтана, която е приложена 
към докладната на необходимите средства за подържане на чистотата в парковете и градините през 2008 г. 
в Приложение №3, възлиза на 202 815 лв. без ДДС и е завишена с 52 829 лв. без ДДС в сравнение с 2006 г., 
това е около 35% увеличение. Съгласно чл.6 от сключения тригодишен договор на 17.02.2006 г. между 
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Община Монтана  и дружество  “Парстрой”  това  увеличение  не  може да бъде  повече  от  10% и то при 
условие, които реално вече ги има за увеличаване на енергия, горива и работна заплата. За отбелязване е 
факта, че Община Монтана е сключила договор и с външна фирма за извършване на услуга по подържане 
на  паркове,  градинки,  междублокови  пространства  при  наличие  на  собствено  общинско  предприятие 
разполагащо с по-голям кадрови и технически ресурс и извършващо тези услуги без оскъпяването им с 
ДДС и печалби.  Към докладната  не  е  изготвено Приложение  №4 за  планираните  разходи в размер на 
113 000 лв. за закриване на нерегламентирани сметища. На комисиите не бе представена информация за 
кои сметища са предвидените разходи, в кои населени места, каква площ заемат и какви са необходимите 
дейности  и  съответните  разходи  за  тези  дейности  за  депониране  на  сметище.  Така  че,  не  мисля  че  е 
коректно да гласуваме този разход в размер на 113 000 лв., като една гола цифра. Благодаря ви.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Благодаря  Ви.  Искам  да  направя  едно  уточнение,  Вие  правите 
процедурно предложение, Кмета да оттегли докладната? Такова процедурно предложение съгласно нашия 
Правилник няма, Вие може да направите предложение за отлагане на докладната записка, за прекратяване 
на разискванията и т.н. това е съгласно чл.70

Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Моето предложение е за отлагане на тази точка за следващо заседание.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Г-н Кмете, направено е искане за оттегляне на докладната записка. 

Не я оттегляте. Не мога да го подложа на гласуване, защото не кореспондира с нашия Правилник. Ако Вие 
направите такова предложение, това е друго  нещо. Моля за разисквания по тази точка от дневния ред. 
Заповядайте г-н Любомир Иванов.

Г-Н ЛЮБОМИР ИВАНОВ: Понеже г-н Георгиев се изказа по много точки, но аз съм конкретно 
специалист в само една. По тази точка, по която говори не кореспондира с нищо нормално. Значи, Община 
Монтана работи с фирма “Паркстрой” от 1956 година до сега и полза като специалисти, като изисква от тях 
да предоставят план-сметки, в тях залагат това което е необходимо града да бъде в идеално състояние. 
Никога след това Община Монтана не събира и не дава никакви пари, тъй като има ограничения било от 
поръчка било от не събиране на суми. За господина който говори до сега от поискани от “Паркстрой” през 
2006  г.  необходими  средства  които  да  не  се  дължат  на  “Паркстрой”,  може  да  ги  върши  и  другото 
предприятие  “Чистота”  са  поискани  150 000  лв.,  за  да  бъде  града  в  идеално  положение  от  които 
“Паркстрой” е получил 84 400 лв. Аз ще ви дам примери с няколко съседни града, ние ако искаме града ни 
да бъде мръсен и да не бъде озеленен и да не прилича на нищо може да работим по тази начин Перник - 
600 000 лв. за озеленяване на площи, Враца - 350 000 лв., Видин - 500 000 лв., Плевен - 450 000 лв., срещу 
тях стой една Монтана със сума от 150 000 лв. дори предвидените в договора 10%, които фирмата може да 
ползва повече не са отпуснати и както виждате чисти общинското предприятие. В момента “Паркстрой” не 
работи от октомври месец, така че ако някой иска да прави евтин популизъм, да се занимава с глупости. Ще 
ви кажа още нещо, средната ставка с която се работи в озеленяване за цялата страна и от 2,00 лв. до 2,00 
лв., “Паркстрой” работи на 1,86 лв. Ако по това, което говорихте преди малко за “Паркстрой” толкова сте 
подготвен  и  по  другите  точки,  разбирам  защо  г-н  Кмета  Златко  Живков  не  си  оттегля  докладната. 
Благодаря ви.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Иванов. Имате възможност за реплика. Г-н Ангелов, 
заповядайте.

Г-Н  РУМЕН  АНГЕЛОВ:  У-ми  Председателстващи,  дами  и  г-да  общински  съветници,  по 
въпросите  поставени  от  г-н  Петров  давам  следния  отговор.  Първия  въпрос,  който  той  постави  е  в 
Приложение №5, - защото няма подробна разбивка – това е приложението, което ние получаваме от отдел 
Местни приходи, г-н Петров трябва да знаете, че декларациите които се предоставят са до края на декември 
месец, т.с.  все още имат възможност хората да представят декларации по какъв начин да им се събира 
такса, т.с това нещо което искате Вие това нещо не може да бъде направено, защото все още сме в срок на 
събиране. Затова се дават обобщени показатели всяка година по един и същи начин. По втория въпрос, 
който коментирахте за ОП “Чистота”, да, завишението е в две пера. Първото перо това е фонд работна 
заплата, защото от следващата година минималната работна заплата става 220 лв., която за разлика от тази 
година 180 лв. и затова е това завишение от 22% във фонд работна заплата. Второто което е, за миналата 
година за горива бяха заложени на 1,80 лв., тази година са на 2,10 лв. знаете, всяка вечер се коментира по 
телевизията цената на горивата за следващата година, че ще бъде увеличена и затова сме заложили цената 
на 2,10 лв. За “Паркстой” г-н Иванов вече се изказа. Нямаме сключен договор с друга фирма. Средствата, 
които бяхме заложили се усвоиха, затова тяхната дейност беше прекратена и от два месеца ОП “Чистота” 
извършва тази дейност. За 113 000 лв. за почистването на депата, които са нерегламентирани в населените 
места  по  селата,  аз  на  една  от  комисиите  носех  подробна  разработка  за  всички  депа  по  селата  и  я 
предоставих на председателя на комисията, до къде сме стигнали и какво трябва да направим. Трябва да 
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знаете, че по Наредба на ЕС ние до 2009 г.  трябва да ликвидираме всички нерегламентирани депа, при 
положение че имаме такова регионално, което е законно и всичките тези 23 села нямат право да депонират. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Моля за изказване. Има ли желаещи? Бояджиев. 
Г-Н ЛЮБОМИР БОЯДЖИЕВ: Колеги, аз ще взема отношение. Още с идването ми в Монтана ми 

направи  впечатлени  богатството  на  различните  ботанически  видове  и  проявих  интерес.  Тогава  беше 
предприятие  паркове  и  градини и  се  оказа,  че  има  един особняк,  човек който е  бил влюбен в  своята 
професия и се е опитвал да направи една градина в този град с много различни дървета. И днес пристигат 
група колеги, актьори начело с Любомир Тодоров, които каза, че от 70-та година не е идвал в Монтана и е 
очарован от чистотата на този град. Според мен ние не трябва да ограничавам средствата на фирма паркове 
и градини, трябва да ги увеличаваме за да може цялото това ботаническо богатство да се запази. Това че, 
фирма “Паркстрой” от два месеца не работи, според мен неграмотно се почистват парковете и виждам че и 
розите не са изрязани, защото все пак това трябва да се прави от специалисти,п а не от хора, които разбират 
само от чистота, а не от аграрна обработка на тези площи. Смятам, че трябва да гласуваме и предлагам 
прекратяване на разискванията.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Има ли противно становище? 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-мо Председателство, изненадан съм до някъде от поставянето на този 

въпрос. Г-н Петров, много пъти съм Ви подсещал за други работи, докато работехте в екипа на общината в 
предходен период,  не ме подсещайте повече.  Как ще оттегля тази докладна? Защо не се обърнете към 
колегите си във Видин и в София, да видите каква е картината и какво гледат в момента и на какво ниво са? 
Разбира се най-добре е да няма такса. Аз очаквах друго предложение, да бъде свалена или ако може въобще 
да няма, тогава ще е още по-добре. Монтана е чист град и това не е мнение на част от хората които са тук. 
Аз съм изненадан от начина и от подхода, ако говорим за конструктивен подход, не говорим за популистки 
ходове не искам да правя повече определения за тях. Може би трябва да Ви кажа, понеже въпроса беше 
поставен по този  начин и затова отговарям на политическата  Ви реплика,  трябваше да извадите план-
сметките  на  Видин,  на  Враца  и  на  другите,  които  са  два  пъти  по-големи.  Където  тази  дейност 
приватизирана и с прави от външни фирми, ефекта от това е по-лош за гражданите, а сметките са с по 
милион и половина нагоре. Три милиона и половина е сметката на Видин за предходен период и тя няма да 
бъде свалена с новото ръководство. Ако има пропуски и аз се радвам че сте го гледали в комисии и сте го 
подкрепили, ако има предложение да бъдат отстранени пропуските,  да бъдат коригирани това е едната 
страна,  това  го  приемам  и  ако  има  нещо  подобно  Вие  зададохте  част  от  въпросите  на  които  беше 
отговорено, това го приемам за конструктивен подход и съжалявам, че това нещо е станало така. Не може 
да се коментира сметка, която към тази част на годината сме събрали около 1 900 000 лв., иначе сметката е 
2 400 000 лв. да се говори за някакъв ръст, аз мога да Ви направя паралел за всичките осем години. Тук е 
имало страхотни приказки затова, какво е било развитието и какво трябва да бъде нататък. Аз смятам, че 
това което трябва да бъде нататък и което е направено като разчет и това, че таксата се запазва в този вид е 
възможност, наистина в следващия период Община Монтана да изпълни всичките си ангажименти, които 
има към Европейската институция, в тази част и комплексното разрешително. И това различните страни и в 
града и в 23-те села в общината наистина да бъдат поддържани в подобно добро ниво. Не искам да кажа в 
перфектна поддръжка, защото винаги може да има забележки. Нашата план-сметка не е надута за разлика 
от друго общини, говоря за областни центрове и се намира в много нормални граници. Ако тя се правеше 
по друг начин от приватизирана фирма, картината щеше да бъде много, много по-различна, в пъти нагоре, 
при същия ефект. Позволете ми това нещо да го направя, разбира се надявам да подкрепите докладната, ако 
има пропуски или грешки, които са направени технически или други, аз се радвам че сте го гледали на 
комисии и е нормално те да бъдат отстранени, но не мога да приема останалите аргументи, да я връщаме. 
За кога да я връщаме, г-н Петров, за след пет дни? Какво ще променим за този период? Освен, че ще даде 
възможност още веднъж да се изкажем по темата, затова че таксата трябва да е такава, най-добре да е 
надолу, а най-добре е въобще да няма такава, ако е възможно. Ама, няма как да стане, то не става никъде в 
България, няма да стане и тук.  Затова не крия леката си изненада, въпреки че съм готов и за следващо 
решение.  Когато  се  коментира  план-сметката  картината  е  една-прогнози.  На  път  съм  да  направя  една 
справка и да извадя задълженията на данък сгради и на такса смет,  така както направих на общинска 
администрация,  да  направя  и  на  общинските  съветници.  На  юридически и  на  физически  лица  ще има 
интересни неща. За да видите как се събират и за да видите, как се е събирало в предходен период, част от 
резервите, който са направени през последните 2-3 години, след като ние ги администрираме, разбира се 
показва се ръст нагоре. Останали са 8-9 дни, който трябва да приключват банките и няма какво да се работи 
по приключване на година. Мисля че, няма никаква пречка да приемете план-сметката и затова наистина ви 
призовавам за го направите.
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Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Благодаря  Ви.  Беше  направено  процедурно  предложени  за 
прекратяване на разискванията, но преди това Валтер Аспарухов поиска думата.

Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Аз точно по повод по процедурата, която направи Бояджиев, мисля 
че е много рано да се прекратят разискванията, има още неща които искаме да кажем. Аз искам думата за 
изказване.  У-ми  г-да  Председатели,  г-н  Кмете,  у-ми  колеги,  трябва  да  ви  кажа,  че  пред  мен  преди 
настоящата сесия стоеше една голяма дилема, дали след като гласуваме дневния ред, като Председател на 
група  съветници от БСП,  да направя едно политическо изявление или да оставя нещата да тръгнат по 
Дневния ред и тогава да видим за какво става дума. Понеже с идеята колегите ми с опит да оттеглим тази 
докладна, сигурно по-нататък в Дневния ред ще оттеглим и други докладни, затова вземам думата да кажа 
няколко неща общи, като Председател на група и имам няколко неща и по самата докладна. Първо искам да 
заявя на колегите от средната редица, че ние като съветници от БСП в този мандат, в този ОбС ще работим 
конструктивно  и  отговорно.  Ние  с  никого  никакви  споразумения  не  сме  подписвали,  така  както  ни 
обвинихте  във  вашата  декларация.  Ние  се  разграничаваме  от  демагогията  и  от  популизма,  която  вие 
използвахте в тази декларация, която много прилича на това, което направи вашия лидер на национално 
ниво. Затова много ви моля не разбирайте грешно моите думи, не бъдете по някой път в контекста явно 
прави и с това нещо да правим политика.  Ние всички тук  и аз  смея да кажа за  групата  на общински 
съветници от БСП сме тук, макар и средно политическа сила за да имаме един работещ ОбС. Ние не сме 
настроени  яростно,  искаме  този  ОбС да  работи  и  всичко  онова,  което  е  за  благото  на  гражданите  на 
гр.Монтана и на селата от Община Монтана аз ви казвам, че ние ще подкрепим. Ние популизъм няма да 
правим. Във връзка с това искам да кажа няколко неща за план-сметката, на комисиите в които участвам 
възникнаха много идеи по отношение на това какви са били до сега отчетите. Тези пари много ли са или са 
малко? У-ми колеги, ние първо трябва да си отговорим на един въпрос, с гледането на план-сметката, какво 
правим? Ние планираме нещо. Какво е предложението,  от коментара на комисиите – да планираме по-
малко, града ни да е по-мръсен, или да казваме да, това е хубаво че имаме средства, ще се заделят повече 
средства, града ще бъде по чист, ще бъде по уютен, защото една от нашите цели в нашата предизборна 
кампания беше връщането на младите хора в гр.Монтана. това връщане няма да стане, когато има мръсни 
улици, когато няма икономика, а това ще стане когато има инвестиции, има инфраструктура, когато града е 
чист и подреден. За да стане всичко това, трябва да се направи с пари. Тук си давам една такава сметка, 
може би факта, че повече от колегите общински съветници са за прав път, за първи мандат и те нямат 
достатъчно информация, кое как е разходвано и възникнаха и въпроси. Аз ви предлагам ние сега да гледаме 
нещата, като план има време когато ще гледаме и отчета. Искам да ви кажа, че план-сметката е неразделна 
част от общинския бюджет. Ние ще гледаме отчет на общински бюджет. Всички онези притеснения, които 
имаме, всичко онова, което го подлагаме на съмнение при разглеждане на отчета на бюджета можем и ще 
имаме достатъчно време да поискаме съответните справки и да направим съответните изводи,  анализи, 
които да запознаем и гражданите на Община Монтана. Така че, аз не виждам нищо страшно ако тази план-
сметка бъде подкрепена. По повод на това да има прозрачност и да има контрол, нашата група коментира и 
сега ще направя едно предложение, като решение към Дневния ред. Точка четвърта-Възлага на Кмета на 
Община Монтана изпълнение на Решенията-да стане т.5, а т.4 да запишем-Правните субекти и Общинска 
администрация, които са пряко ангажирани в изпълнението на план-сметката да представят на шест месеца 
отчет и анализ за изпълнението. По този начин ние имаме възможността в рамките на текущия период да 
контролираме тази дейност при изразходването на тези средства, това е моето предложение. Сега имам две 
други неща, по повод думите на г-н Кмета, което каза за събираемостта. Наистина тук в справката пише 
100%, но нали сте съгласни всички вие, че то няма как да се напише 50%, това го подават колегите от отдел 
Местните данъци и такси. Въпроса ми е следния, по-скоро коментара, това звено има събирачи на такса, 
хора които седят там и събират доброволно дошлите гражданите да си платят местните данъци и такси, а в 
това звено има и правомощия да извършват контрол. Така както звеното за незаконно строителство има 
инспектор, вижда че тази сграда е незаконна и се оправя по съответния ред, така и финансовото звено има 
право на контрол над тази събираемост. Последното нещо, което искам да кажа е въпрос към г-н Ангелов, 
интересува ме естеството свързано с “Комунални дейности”, има ли комплексно разрешително и как ще се 
извършва отчета, както до сега ли или вече на база изпълнение? Благодаря ви.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Благодаря на г-н Аспарухов.  Има ли реплики? Иван Славчов има 
реплика.

Г-Н  ИВАН  СЛАВЧОВ:  Не  става  въпрос  за  никакъв  популизъм  става  въпрос,  за  липсата  на 
информация,  това  което  4  г.  сме  коментирали  с  вас  и  с  останалите  колеги.  Поискахме  допълнителна 
информация г-н Кмете и тази информация ако ни беше дадена нямаше да има никакви коментари. Да ни се 
даде тези разходи за какво са, примерно гориво 507 хил.лв., каква е транспортната схема, колко автомобила 
има, каква е разходната норма, колко средства са необходими? От справката която ни е дадена излиза, че 20 
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т. месечно се харчи за гориво. За какво? Тази информация ни беше спестена, дали са ни анализни цени в 
които пише – норма време 10 ч., единична цена – 20 лв. допълнителни разходи 100% - 40 лв., ДДС – 44 лв.,  
каква информация разбирате от тези неща? Това продължава с години. Това е проблема, не друго.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Друга реплика има ли? Заповядайте г-н Тодоров.
Г-Н  ЗЛАТКО  ТОДОРОВ:  У-ми  дами  и  г-да,  аз  не  мислех  да  вземам  отношение,  но  след 

изказването на г-н Аспарухов съм длъжен да направя това. Както казва моят колега г-н Славчов, не става 
въпрос за демагогия, ако вие сте трета политическа сила ние сме първа, така че ние изхождаме от фактите, 
а не е демагогия. Факт е, че 23 гласа, срещу 10 за избор на Председател и на второто заседание нашата 
група  не гласува,  а  резултата  беше 22 за  зам.председател,  както  и липсата на всякакви конструктивни 
диалози с нас до момента ни дава основание да излезем с тази декларация. Да го кажем ясно, нас никой не 
ни потърси. Следващото нещо, което искам да кажа това което говорим тук в докладната за такса битови 
отпадъци аз мисля че малко се измени въпроса никой не е казал, че не иска града да е чист, напротив, 
всички искаме това да бъде, но искаме да има яснота, когато се решават тези неща. Това го искаме и ще 
продължим до го искаме. Благодаря ви.          

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Реплика на г-н Иванов и това е последната трета реплика.
Г-Н ИВО ИВАНОВ: Аз използвам моята реплика за да благодаря на г-н Аспарухов за изказването. 

Предложението, което Вие направихте е разумно и ние ще го подкрепим. Аз разбира се Ви благодаря, че 
поставихте  акцента  върху  чистотата  на  града  а  не  някъде  другаде  в  страни  и  да  вадите  скелети  от 
гардеробите.   

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. За дуплика Валтер Аспарухов.
Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ:  По повод репликата на г-н Славчов,  аз си мисля,  че той не ме е 

слушал какво съм казал, аз не съм Ви обвинил в популизъм, а всичко останало беше свързано с докладната. 
По повод това, което г-н Тодоров се изказа, аз искам да му кажа, че още е рано господа да мислите, че сте 
първа политическа сила, може и да станете, а може и да не станете. Дали ние сме трета политическа сила 
тук, това няма значение. Вие имате двама общински съветници от предния мандат и те ще Ви кажат, че и в 
предния мандат Председателя на ОбС беше от трета политическа сила. Така че, в това няма нищо странно. 
Това че, Председателя на ОбС е избран с 70% от гласовете на Общинските съветници, Вас не знам защо Ви 
притеснява. Защото ние, като политическа сила предложихме човек за председател, който е с достатъчен 
опит, достатъчен авторитет и затова той беше подкрепен от 23-ма, а това че вие искате или не искате да 
гласувате, това че вие някъде ще сте анти това е само ваш проблем. Гражданите на Монтана това нещо ще 
го оценят, бъдете сигурни в това нещо, как се държите. Това е моята дуплика към вас и не бъдете така 
крайни в изказванията. Направете стотина години, като партия и тогава правете такива оценки. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: В процедура на гласуване сме за прекратяване на разискванията. Г-н 
Петров искахте думата, но сме в процедура.

Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Г-н Кмете, извинявам се, Вие приехте доста лично нещата. Значи, моето 
становище и доводи,  които изтъкнах бяха че промилите за  такса смет и данък сгради не са изчислени 
прецизно, те са резултативна величина но от всичките план-сметки не излиза точна и конкретна цифра. 
Това  е  основата  на  моето  изказване,  извинявам  се,  че  сте  го  приели  лично.  Нямам  нищо  против 
“Паркстрой” или към Кмета.

  Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Йотински, ако е нещо по процедура, ако искате думата за изказване 
не може.

  Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Може и процедура да го приемете, относно това което предложи 
г-н Аспарухов да се изисква информация и т.н. Аз искам да Ви припомня г-н Председател, че има решение 
на  ОбС  на  шестмесечие  и  целогодишно,  общинските  дружества  със  100%  участие  и  общинските 
предприятия да внасят информация за своята дейност и сега ако Вие предложите и се приеме това нещо, то 
се получава едно фонологично решение. Аз считам, че когато те докладват пред комисиите и се внесе 
информация в ОбС, тогава ще се разбере дали целесъобразно са използвани средствата, които евентуално 
ще бъдат евентуално гласувани. Второто предложение е по повод изказването на Кмета на общината той 
формулира, че може да направи една информация за събираемостта от физически и юридически лица на 
средствата. Аз предлагам да приемем това негово предложение и да го включим като решение. Да приемем 
информация от него, как са събрани средствата. Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Това ще се приеме с бюджета. 
Г-Н  ВАЛТЕР  АСПАРУХОВ:  Процедура.  Направих  предложението  г-н  Йотински  в  този  вид, 

защото това решение от предходния ОбС е за търговските предприятия със 100% участие, по Търговския 
закон.  Вие  знаете,  че  Обредни  дейности,  Чистота  станаха  Общински  предприятия,  те  са  с  бюджет  на 
общината. Затова реших да запишем така предложението. 
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  Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Моля, в режим на гласуване сме. Който е “за” предложените за 
прекратяване на разискванията предложено от Бояджиев, моля да гласува

31 / 0 / 1
Приема се
Беше направено предложение за допълнение т.4 - нова, а сегашната т.4 да стане т.5, преминаваме 

към гласуване.  Моля, онези от вас, които са съгласни с предложението направено от Аспарухов т.4 да 
придобие  следния  вид:  “Правните  субекти  и  Общинска  администрация,  които  са  пряко  ангажирани  в 
изпълнението  на  план-сметката  да  представят  на  шест  месеца  отчет  и  анализ  за  изпълнението.”,  това 
гласуване ще го правим с вдигане на ръка. Това ще се дублира с отчета на търговските дружествата, да 
гласува със “за” 

29 / 0 / 1
Приема се
При това положение, досегашната точка четвърта става точка пета. Преминаваме към поименно 

гласуване на решението. Моля който са “за, “против” или “въздържал се” да гласуват

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за
Борис  Тачев За Любомир Бояджиев за
Валерия  Тодорова Въздържал се Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов Въздържал се
Веселин Игнатов Въздържал се Нистор  Каменов за
Диман Костадинов За Павел  Цочев за
Димитър  Аврамов Въздържал се Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за
Емил  Ангелов за Росен Белчев Въздържал се
Златко  Тодоров Въздържал се Светлин Николов за
Ивайло  Георгиев за Станислав Станоев Въздържал се
Ивайло  Петров против д-р Тодоров за
Иван  Славчов Въздържал се Тодор  Тодоров за
Иво  Гигов - Христо  Кастрев Въздържал се
Иво  Иванов за Цветко  Цветков за
Ивета  Станкова за

22 / 1 / 9
Решение

№7
На основание чл. 21, ал. 1, т. 7 от ЗМСМА, във връзка с чл. 15, чл. 17 и чл. 19а от 

Наредба за определяне и администриране на местните данъци и такси и цени на услуги
Общински съвет - Монтана

Реши:
І.  Одобрява  план-сметката  за  необходимите  средства  за  сметосъбиране,  сметоизвозване, 

обезвреждане на ДТБО и чистотата на населените места в териториите за обществено ползване в 
размер на 2 416 402 лв. 

ІІ. Определя годишен размер на таксата за сметосъбиране, сметоизвозване, обезвреждане на 
ДТБО с  повтаряемост  на  извозване,  съгласно заповед №2519/2.10.2007 г.  на  Кмета  на Община 
Монтана и поддържане чистотата  на  територията  за  обществено ползване в  следните  населени 
места в Община Монтана:

• Монтана
• Безденица
• Благово
• Винище
• Вирове
• Войници
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• Габровница
• Г.Белотинци
• Г.Вереница
• Г.Церовене
• Д.Белотинци
• Д.Вереница
• Д-р Йосифово
• Д.Рикса
• Клисурица
• Крапчене
• Липен
• Николово
• Славотин
• Смоляновци
• Стубено буче
• Стубел
• Сумер
• Трифоново

както следва:
ІІІ. По субекти

1. Физически лица
1.1.  За  недвижими  имоти  на  физически  лица-като  жилища,  гаражи,  летни  кухни  и  др. 

спомагателни обслужващи и второстепенни постройки към сградите на основното застрояване, 
влизащи в районите за организирани сметосъбиране определени със Заповед № 2519/22.10.2007г. 
съгласно  чл.63,  ал.2  от  ЗМДТ във  връзка  с  чл.15  и  неподалите  декларации  по  чл.19,  ал.5  от 
Наредба за определяне и администриране на местните данъци и такси и цени на услуги:

- 2,6 промила върху данъчната оценка като:
- 1,0 промила за сметосъбиране и сметоизвозване
- 0,6 промила за поддържане на ДТБО
- 1,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.

1.2. За недвижими имоти на физически лица извън районите определени със Заповед на 
Кмета № 4631/19.10.2006г.

- 1,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
1.3. За подалите декларации по чл.19, ал.5 от Наредба на Общински съвет за недвижими 

имоти съгласно чл.63, ал.2 от ЗМДТ.
- 1,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.

1.4. За нежилищни и производствено стопански имоти на физически лица-като търговски, 
производствени,  селскостопански  и  др.подобни обекти,  в  районите  определени със Заповед на 
Кмета № 4631/19.10.2006г. и не подалите при условията на чл.19а, ал.1 от Наредбата на Общински 
съвет Монтана декларации в Общинска администрация гр.Монтана за вида и броя на съдовете за 
битови отпадъци, в срок до 30.11.-предходната  година.

- 10 промила върху данъчната оценка т.е. върху отчетната им стойност; в т.ч:
- 3,5 промила за сметосъбиране и сметоизвозване;
- 1,5 промила за поддържане на ДТБО;
- 5,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
1.5. За нежилищни имоти на физически лица извън районите определени със заповед на 

Кмета № 2519/22.10.2007г.
- 5,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване
1.6. За незастроени имоти на физически лица в регулация
- 1,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване
2. Юридически лица
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2.1  За  недвижими  имоти  на  предприятия-търговци  и  др.юридически  лица  в  районите 
определени със заповед на Кмета № 4631/19.10.2006г. и не подалите при условията на чл.19 а, ал.1 
от Наредбата на Общински съвет Монтана декларации в Общинска администрация гр.Монтана за 
вида и броя на съдовете за битови отпадъци, в срок до 30.11-предходната година.

- 10 промила върху отчетната им стойност /данъчната оценка за жилища/ 7 в т.ч.:
- 3,5 промила за сметосъбиране и сметоизвозване;
- 1,5 промила за поддържане на ДТБО;
- 5,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване.
2.2 За подалите декларации по чл. 19а, ал.1  
6,5 промила върху отчетната им стойност /данъчната оценка за жилища/ в т.ч.;
- 1,5 промила за поддържане на ДТБО;
- 5,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване
- такса за сметоизвозване на 1 кубичен метър битов отпадък в размер 18,00 лв. по обем на 

кофа и брои извозвания.
2.3  При подадени  декларации на  основание  чл.19,  ал.5  от  Наредба  на  Общински  съвет 

Монтана  за  недвижими  имоти  на  предприятия-търговци  и  др.юридически  лица  в  районите 
определени със Заповед на Кмета № 4631/19.10.2006г.

- 5,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване
2.4.  За  имоти извън  районите  определени със  Заповед на  Кмета  № 1960/31.10.2005г.  за 

сметосъбиране, за почистване на уличните платна, тротоарите, площадите, алеите и парковите и 
др.територии за обществено ползване.

- 5,0 промила за поддържане чистотата на териториите за обществено ползване
3. Наемателите на общински имоти заплащат такса както следва:
3.1. За жилищни имоти – таксата по т. 2.1 – 2,6 промила
3.2. За всички останали – таксата по т. 2.4 – 10 промила.
ІV.  Правните  субекти  и  Общинска  администрация,  които  са  пряко  ангажирани  в 

изпълнението на план-сметката да представят на шест месеца отчет и анализ за изпълнението.
V. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на Решенията.

ТОЧКА ВТОРА: 08-01-185/03.12.07г.  Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община 
Монтана, относно приватизация на УПИ VІІІ, кв.24 по плана на с. Вирове, Община Монтана.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Дадени  са  положителни  становища  от  комисиите.  От 
администрацията  има  ли  нещо?  Председателите  на  комисиите?  Председателя  на  водещата  комисия  по 
Общинска собственост има ли нещо да добави2 Няма. Моля за изказване по тази точка от Дневния ред. 
Валерия Тодорова, заповядайте. 

Г-ЖА ВАЛЕРИЯ ТОДОРОВА: У-ми г-да председатели, кметове, колеги, искам предварително да 
заявя, че не съм против така предложената докладна за продажба на имота в с.Вирове. При обсаждането в 
комисиите, разгледах много обстойно документите, които ни бяха предоставени, както и снимков материал. 
Така се запознахме, че училището е изградено много отдавна, не работи доста време, разрушено е на места 
така че общината няма средства с  които да го поддържа и би следвало в  много скоро време,  да  бъде 
намерен човек, който да го управлява, да се грижи за него. Така че, не съм против неговата приватизация 
или продажба. Това, което направих, като предложение и на комисията, но не бе прието въпреки това искам 
да ви обърна внимание за реда по който се продава това училище. Реда е по чл. 1, ал. 2, т. 3 от ЗПСК, 
смятам че  тази  точка  неправилно е  определена  за  разпореждане,  тъй като  имоти би следвало да  бъде 
продаден по чл.  35 от ЗОС.  Какво имам в предвид? Става въпрос,  че  по ЗПСК се продават стопански 
обекти, които са общинска собственост, не жилищни имоти. Смятам, че училището във Вирове не може да 
се счита като стопански обект, то никога не е било стопански обект. Затова смятам, че реда за приватизация 
за продажба по Закона за приватизация е неправилен. Съгласих се това да бъде прието като решение, тъй 
като разбрах, че на предишно заседание то е било включено в списъка за приватизация, така че ако сега го 
приемем  по  другия  член  по  ЗОС  ще  си  противоречим  на  това  решение,  което  е  взето  от  предишен 
общински съвет.  За  в  бъдеще смятам,  че  трябва да се  има в  предвид,  кога един обект  трябва да бъде 
продават по реда на ЗПСК или кога по ЗОС. Ще ви обърна внимание на това, че август месец 2007 г. има 
изменение в ЗОС именно при продажбата на имоти – 30 на 100 от продажната цена на такива имоти се 
предоставя на кмета на кметството за изпълнение на дейности с местно значение. Тъй като останаха много 
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малко обекти общинска собственост по селата, считам че когато се продават такива обекти, които не са 
наистина  стопански според мен,  има  възможност  да се  подпомогнат  тези  кметства  и да може тяхното 
население да усети, че когато са правели едно училище и то не съществува вече, но има някакъв резултат от 
неговата продажба за да може да се усети дали в инфраструктура или в друго да се направи нещо в тези 
кметства.  Просто като предложение го правя за в бъдеще, а не като мнение да се гласува по друг ред. 
Благодаря ви.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Моля за отношение по т.2. Станоев, заповядайте.          
Г-Н СТНИСЛАВ СТАНОЕВ: Аз имам процедурно предложение прекратяване на дебатите, но ако 

колегата има изказване предлагам да го изслушаме. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Ивайло Георгиев,  заповядай.  След което  гласуваме  процедурното 

предложение за прекратяване на дебатите. 
Г-Н ИВАЙЛО ГЕОРГИЕВ: Благодаря г-н Председателю, у-ми колеги, у-ми г-н Кмете, въпреки че 

не  съм  член  на  комисията  по  Общинска  собственост  с  интерес  се  запознах  с  материалите  по  повод 
докладната. Повече от ясно е, че когато има такива обекти особено по селата, разрушаващи се сгради, 
училища и т.н., които не могат в момента да бъдат използвани като училища е добре да се намери стопанин 
за тези обекти. В този смисъл аз подкрепям докладната с предложените решения в нея и ще гласувам за. 
Искам да обърна внимание на всички по повод това, което напомни г-жа Тодорова за промяната в ЗОС и за 
предложението за отделяне на 30% от постъпленията в полза на населените места. Явно групата съветници 
на  БСП  от  миналия  мандат  е  била  доста  прозорлива,  защото  е  направила  подобно  предложение  при 
обсъждане на бюджета на общината което не беше прието именно в този дух винаги в такива продажби 
касаещи населени места 30% от средствата да отиват в полза на съответните кметства. Благодаря ви. 

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Направено  е  процедурно  предложение  за  прекратяване  на 
разискванията. Който е “за” моля да гласува

32 / 0 / 0
Приема се
Преминаваме към гласуване. Поименно гласуване на решенията.
 

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев за
Валерия  Тодорова за Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов против Найден  Найденов за
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов за Павел  Цочев за
Димитър  Аврамов за Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за
Емил  Ангелов за Росен Белчев за
Златко  Тодоров за Светлин Николов за
Ивайло  Георгиев за Станислав Станоев за
Ивайло  Петров за д-р Тодоров за
Иван  Славчов за Тодор  Тодоров за
Иво  Гигов - Христо  Кастрев за
Иво  Иванов за Цветко  Цветков за
Ивета  Станкова за

31 / 1 / 0
Приема се

Решение
№8

На основание чл. 3, ал. 3, т. 2, чл. 4, ал. 2, чл. 31, ал. 1 и ал. 2 от ЗПСК във връзка с чл. 
2, ал. 1, т. 3, чл. 3, ал. 1, т. 1, чл. 5, чл. 6, ал. 1 от Наредбата за търговете и конкурсите

Общински съвет - Монтана
Реши:
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1. Открива процедура за приватизация на общински нежилищен  имот – УПИ VIII, кв.24 по 
плана на с. Вирове, Община Монтана.

2. Приема правния  анализ и  приватизационната  оценка на общински нежилищен  имот - 
УПИ VIII, кв.24 по плана на с. Вирове, Община Монтана.

3. Определя  метода  на продажба на  обекта по т.1, чрез  публичен търг с явно  наддаване с 
начална  цена  25 730 (двадесет и пет хиляди седемстотин и тридесет) лева.

4. Определя стъпка на наддаване 1 290 лв.
5. Размерът на  депозита  за  участие  в търга е 2 573 лева без ДДС, който се внася в срок до 

15–ия ден от обнародването в “Държавен вестник” по банкова  сметка на  Община  Монтана в ТБ 
“Алианц България” – АД BG47BUIN76613372690031, BIC BUINBGSF.

6.  Достигнатата  тръжна  цена  на  обекта  се  облага  с  ДДС  и  се  заплаща  в  деня  на 
сключването на договора по банкова  сметка на Община  Монтана  в ТБ “Алианц България” – АД 
BG90BUIN76613272690017, BIC BUINBGSF.

7. Тръжната документация  се предоставя на кандидат - купувачите в сградата на Община 
Монтана, стая  №102, ет.1. Таксата е 200 лева.

8.  Срокът  за  закупуване  на  тръжната   документация  е  10  /десет/  дни   от   датата  на 
обнародване на  решението на  ОбС - Монтана в "Държавен  вестник" до 17 часа. 

9. Огледът на  обекта може да се извършва всеки  работен  ден до  деня, предхождащ 
търга, след закупуване на тръжната  документация и получаване на  удостоверение за право на 
извършване на  оглед, издадено  от  Община  Монтана.

10. Предложенията за участие в търга с явно наддаване се подават до 15 – ия ден след 
обнародване в ДВ до 17.00  часа в стая 304, ет.3 на Община Монтана.

11.  Търгът  ще  се  проведе  на  17  –  ия  ден  от  датата  на  обнародване  на  решението  в 
“Държавен вестник” от 17.30 ч., в стая №202 на Община Монтана.

12. Утвърждава тръжната документация и договора за продажба  като  част  от нея.
13. Възлага на  Кмета на  Община  Монтана провеждането на търга.
14.Упълномощава Кмета на  Община  Монтана да  сключи  приватизационната  сделка със 

спечелилия търга.

Г-Н  ВАЛТЕР  АСПАРУХОВ:  Обяснение  на  отрицателен  вот.  У-ми  колеги  искам  да  обясня 
отрицателния си вот. Общинските съветници, които са от предходния мандат те знаят моите позиции по 
въпроса за продажбата на имоти по салата, но за другите които са за пръв пат тук да им кажа, че това ще 
продължи до приемането на следващия бюджет. Става въпрос за следното, Ивайло се опита да прави анализи 
без да пита за какво става дума, но сега искам да ви кажа. Наистина сме били прозорливи, като искахме тези 
30%, защото законово се реши въпроса, но това беше един от мотивите от които беше повод да гласувам 
против бюджет 2007 г.  Тогава направих изявление пред ОбС, че за всичките тези имоти аз ще гласувам 
против тяхната продажба, затова и сега гласувах против. Благодаря ви.  

ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-174/30.11.07г.  Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община 
Монтана, относно учредяване право на пристрояване на самостоятелен обект в сграда, построена 
върху имот – частна общински собственост.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Вносителите,  имате  ли  нещо  за  допълнение?  Председателите  на 
комисиите? Водещата комисия по ТСУ, желае ли да вземе отношение? Моля за изказване. Тук е направено 
предложението за отпадане на текста от т.2: “Управител на “НЕТ-СЪРФ.НЕТ” ЕООД, гр.Монтана”, в което 
има резон. Г-жа Валерия Тодорова, заповядайте.

Г-ЖА ВАЛЕРИЯ ТОДОРОВА: У-ми колеги, тъй като предложението е мое, след запознаването 
ми с документите по докладната стана ясно че собственика на апартамента на които искаме да учредим 
право  на  пристрояване  е  физическо  лице  Камелия  Димитрова  Евгениева,  смятам  че  записаното  в 
докладната,  управител  на  някаква  фирма  не  касае  документацията  и  това  би  могло  да  се  тълкува  по 
различен начин, с преотстъпване право на строеж на фирмата което не е така. И не може юридически да 
бъде отстъпено на фирмата, тъй като тя не е собственик на апартамента.  Единствено собствениците на 
апартаменти имат право да добият право на строеж или пристрояване. Благодаря ви.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Има ли желаещи да вземат отношение по тази точка от Дневния ред? 
Има предложение за прекратяване на разискванията. Който е “за” моля да гласува
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29 / 0 / 0
Приема се
Длъжен съм да гласуваме направеното предложение от Валерия Тодорова да отпадане “Управител 

на “НЕТ-СЪРФ.НЕТ” ЕООД, гр.Монтана”. Които са съгласни за отпадането на този текст в т.1, моля да 
гласуват 

30 / 0 / 0
Приема се
Поименно гласуване

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев за
Валерия  Тодорова за Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов против Павел  Цочев за
Димитър  Аврамов за Петко  Петков за
Димитър  Йотински Въздържал се Пламен  Мечков за
Емил  Ангелов за Росен Белчев за
Златко  Тодоров за Светлин Николов за
Ивайло  Георгиев за Станислав Станоев за
Ивайло  Петров за д-р Тодоров -
Иван  Славчов за Тодор  Тодоров за
Иво  Гигов - Христо  Кастрев Въздържал се
Иво  Иванов - Цветко  Цветков за
Ивета  Станкова за

27 / 1 / 2
Приема се

Решение
№9

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 38, ал. 2 от ЗОС и 
чл. 54 от НРПУРОИ

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Учредява правото на пристрояване от 11.80 кв.м. по пазарни цени на самостоятелен обект 
с  ид.№48489.8.11.1.18  в  поземлен  имот  с  ид.  .№48489.8.11.по  кадастралната  карта  на 
гр.Монтана /УПИ І, кв.151 по плана на гр.Монтана/ без търг или конкурс на собственика на обекта 
Камелия Димитрова Евгениева – Игнатова, ЕГН 5507123257.

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение.

ТОЧКА  ЧЕТВЪРТА:  08-01-176/30.11.07г.  Докладна  записка  от  Златко  Живков  –  Кмет  на 
Община Монтана, относно отчуждаване на имот-частна собственост за изграждане на улица – тупик 
с о.к. 248-249.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Вносителите? Комисията по ТСУ? Няма. Моля за отношение по този 
въпрос. Не виждам. Подлагам на гласуване прекратяване на разискванията. Който е “за”, моля

31 / 0 / 0
Приема се
Поименно гласуване по т.4

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за
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Борис  Тачев за Любомир Бояджиев за

Валерия  Тодорова за Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов за Павел  Цочев за
Димитър  Аврамов за Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за
Емил  Ангелов за Росен Белчев за
Златко  Тодоров за Светлин Николов за
Ивайло  Георгиев за Станислав Станоев за
Ивайло  Петров за д-р Тодоров за
Иван  Славчов за Тодор  Тодоров за
Иво  Гигов - Христо  Кастрев за
Иво  Иванов - Цветко  Цветков за
Ивета  Станкова за

31 / 0 / 0
Приема се

Решение
№10

На основание чл. 101 от ЗС и чл. 23 и чл. 25 от ЗОС и във връзка с чл. 8, т. 1 от 
НРПУРОИ

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Обявява откриване на производство за принудително отчуждаване на част от поземлен 
имот с ид.№48489.29501 по кадастралната карта на гр.Монтана с размер от 153.00 /сто петдесет и 
три/ кв.м.

2. На собственика Росица Василева Стефанова да бъде изплатено парично обезщетение в 
размер на 3825.00 /три хиляди осемстотин двадесет и пет/ лв.

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение.

Г-Н СТНИСЛАВ СТАНОЕВ: Аз имам процедурно предложение за 15 мин. Почивка.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Приемам това предложение 15 мин. Почивка.

ТОЧКА ПЕТА:  08-01-177/30.11.07г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община 
Монтана, относно продажба на имот-частна общинска собственост по реда на ПМС №254/2006г. и р-е 
№586/01.03.07г. на Общински съвет – Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Продължаваме работата с  т.5  от Дневния ред.  Има ли желаещи да 
вземат отношение? Няма.  Няма да гласуваме  прекратяване на дебатите след като нямаше такива,  затова 
подлагам на гласуване решенията.

Поименно гласуване

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев за
Валерия  Тодорова за Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов за Павел  Цочев за
Димитър  Аврамов за Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за
Емил  Ангелов за Росен Белчев за
Златко  Тодоров за Светлин Николов за
Ивайло  Георгиев за Станислав Станоев за
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Ивайло  Петров за д-р Тодоров за
Иван  Славчов за Тодор  Тодоров за
Иво  Гигов - Христо  Кастрев за
Иво  Иванов за Цветко  Цветков за
Ивета  Станкова за

32 / 0 / 0
Приема се

Решение
№11

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, във връзка с чл. 47, ал. 1, т. 1 и ал. 6, т. 1 от 
НРПУРОИ

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Обявява продажбата на УПИ V, кв.47 по действащия ПУП на с.Николово одобрен със 
Заповед №206/16.02.1972г., актуван с АОС №998/14.09.2006г. с площ от 900.00 /деветстотин/ кв.м. 
без търг или конкурс на Димитър Стоянов Стоянов по цени съгласно чл.47, ал.6, т.1 от НРПУРОИ 
приета с решение №586/01.03.07г. на ОбС – Монтана. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение.

ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-178/30.11.07г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община 
Монтана, относно продажба на имот-частна общинска собственост по реда на ПМС №254/2006г. и р-е 
№586/01.03.07г. на Общински съвет – Монтана

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към точка шеста от Дневния ред. Изказвания, Ако няма 
разисквания преминаваме към гласуване Моля онези от Вас, които са “за” моля.

Поименно гласуване
.

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова     за Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров     за Крум  Милетиев за
Борис  Тачев     за Любомир Бояджиев за
Валерия  Тодорова за Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов за Павел  Цочев за
Димитър  Аврамов за Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за
Емил  Ангелов за Росен Белчев за
Златко  Тодоров за Светлин Николов за
Ивайло  Георгиев за Станислав Станоев за
Ивайло  Петров за д-р Тодоров за
Иван  Славчов за Тодор  Тодоров за
Иво  Гигов - Христо  Кастрев за
Иво  Иванов за Цветко  Цветков за
Ивета  Станкова за

32 / 0 / 0
Приема се

Решение
№12

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, във връзка с чл. 47, ал. 1, т. 1 и ал. 6, т. 1 от 
НРПУРОИ

Общински съвет - Монтана
Реши:
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1. Обявява продажбата на ПИ 48489.11.138 /ул.Велико Търново №70/ по кадастралната карта на 
гр.Монтана, целият от 366 кв.м. без търг или конкурс на Петър Каменов Петков, придобил законно право 
на стоеж върху имота. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение.

ТОЧКА СЕДМА: 08-01-179/30.11.07г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община 
Монтана, относно продажба на имот-частна общинска собственост по реда на ПМС №254/2006г. и р-е 
№586/01.03.07г. на Общински съвет – Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Точка седма от Дневния ред. Има ли желаещи за изказване, ако няма 
преминаваме към поименно гласуване Заповядайте.

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев за
Валерия  Тодорова за Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов за Павел  Цочев за
Димитър  Аврамов за Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за
Емил  Ангелов за Росен Белчев за
Златко  Тодоров за Светлин Николов за
Ивайло  Георгиев за Станислав Станоев за
Ивайло  Петров за д-р Тодоров за
Иван  Славчов за Тодор  Тодоров за
Иво  Гигов - Христо  Кастрев за
Иво  Иванов за Цветко  Цветков за
Ивета  Станкова за

32 / 0  /0
Приема се 

Решение
№13

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, във връзка с чл. 47, ал. 1, т. 1 и ал. 6, т. 1 от 
НРПУРОИ

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Обявява продажбата на ПИ 48489.12.354 /ул.Цар Иван Шишман №10/ по кадастралната карта на 
гр.Монтана, целият от 609 кв.м. без търг или конкурс на Спаска и Любомир Асенови и Бисер Валериев 
Петков, придобили законно право на стоеж върху имота. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение.

ТОЧКА ОСМА: 08-01-180/30.11.07г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община 
Монтана, относно продажба на имот-частна общинска собственост по реда на ПМС №254/2006г. и р-е 
№586/01.03.07г. на Общински съвет – Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Точка осма от Дневния ред. Изказвания не виждам. Преминаваме към 
поименно гласуване 

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев за
Валерия  Тодорова за Любомир  Иванов за
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Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов за Павел  Цочев за
Димитър  Аврамов за Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за
Емил  Ангелов за Росен Белчев за
Златко  Тодоров за Светлин Николов за
Ивайло  Георгиев за Станислав Станоев за
Ивайло  Петров за д-р Тодоров за
Иван  Славчов за Тодор  Тодоров за
Иво  Гигов - Христо  Кастрев за
Иво  Иванов за Цветко  Цветков за
Ивета  Станкова за

32 / 0 / 0
Приема се 

Решение
№14

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, във връзка с чл. 47, ал. 1, т. 1 и ал. 6, т. 1 от 
НРПУРОИ

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Обявява продажбата на ПИ 48489.8.352 /ул.Бузлуджа №2/ по кадастралната карта на гр.Монтана, 
целият от 613 кв.м. без търг или конкурс на Люба и Будьони Бойкови, придобили законно право на стоеж 
върху имота. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение.

ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-181/30.11.07г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община 
Монтана,  относно  съгласие  за  изработване  на  ПУП и възникване  на  сервитут  за  прокарване  на 
кабелен  електропровод  през  имоти  48489.4.3  и  48489.4.345  /местни  пътища/  публична  общинска 
собственост в м. “Лъката”, землище гр. Монтана 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Точка девета от Дневния ред. Моля онези от вас, които желаят да 
вземат отношение. Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване 

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев за
Валерия  Тодорова за Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов за Павел  Цочев за
Димитър  Аврамов за Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за
Емил  Ангелов за Росен Белчев за
Златко  Тодоров за Светлин Николов за
Ивайло  Георгиев за Станислав Станоев за
Ивайло  Петров за д-р Тодоров за
Иван  Славчов за Тодор  Тодоров за
Иво  Гигов - Христо  Кастрев за
Иво  Иванов за Цветко  Цветков за
Ивета  Станкова за

32 / 0 / 0
Приема се 

Решение
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№15
На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, във връзка с чл. 193, ал. 4 от ЗУТ  

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Общински съвет одобрява изработването на ПУП за прокарване на кабелен електропровод през 
имоти 48489.4.3. и 48489.4.345.  /местни пътища/ в м. “Лъката” с обща дължина от 15.75 л.м. за захранване 
на имот 48489.4.477.   

2. Одобрява възникването на сервитут на имотите – общо 81.50кв.м.
3. Одобрява полагащото се обезщетение за засегнатата площ в полза на Община Монтана в размер 

на 17.33 /седемнадесет и 0,33/ лв., съгласно решение №342/17.11.2005 г. на ОбС – Монтана.
4. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение.

ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-171/16.11.07г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община 
Монтана, относно одобряване командировките за ІІІ-то тримесечие на 2007 г. на Кмета на Община 
Монтана и Председателя на Общински съвет – Монтана

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Точка  десета  от  Дневния  ред.  Има  ли  желаещи  за  изказване? 
Преминаваме към поименно гласуване  

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев за
Валерия  Тодорова за Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов Въздържал се Найден  Найденов за
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов за Павел  Цочев за
Димитър  Аврамов за Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за
Емил  Ангелов за Росен Белчев за
Златко  Тодоров за Светлин Николов за
Ивайло  Георгиев за Станислав Станоев за
Ивайло  Петров за д-р Тодоров за
Иван  Славчов за Тодор  Тодоров за
Иво  Гигов - Христо  Кастрев за
Иво  Иванов за Цветко  Цветков за
Ивета  Станкова за

31 / 0 / 1
Приема се 

Решение
№16

На основание чл. 25, ал. 2 от ЗОБ в изпълнение на чл. 8, ал. 4 от Наредбата за командировките 
в страната 

Общински съвет - Монтана
Реши:

Одобрява  на  основание  чл.8,  ал.4  от  Наредбата  за  командировките  в  страната  Отчета  за 
изразходваните средства за командировки в страната на Председателя на ОбС и Кмета на Община Монтана 
за ІІІ-то тримесечие на 2007г.

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-182/03.12.07г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 
Община Монтана, относно промяна на решение №378/19.01.2006г

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Точка  единадесета  от  Дневния  ред.  Гласува  се  обикновено. 
Преминаваме към гласуване Които е за направеното предложение като решение моля да гласува “за”

31 / 0 / 0
приема се 
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Решение
№17

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Отменя т. 2 и т. 3 от свое Решение № 378 от 19.01.2006 г., а именно: 
“2. Проектирането на паметника да се направи на конкурсна основа, като самия паметник да се 
представи под форма на пластика. 
3.  Проектирането  на  паметника  и  пространството  около  него  да  се  подложи  на  широко 
обсъждане и да се помисли за създаване на алея и на други изтъкнати личности.”

2. Възлага проектирането и направата на Паметника на проф. Георги Чапкънов.

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: 08-01-184/03.12.07г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 
Община Монтана, относно промяна наименованието на “Стоматологичен център 1” ЕООД 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Точка дванадесета от Дневния ред. Има ли някои, които да иска да 
вземе отношение? Не виждам. Преминаваме към гласуване.Онези от Вас,  които са съгласни с направения и 
предложен проект  за решение моля да  гласуват “за”

32 / 0 / 0
приема се 

Решение
№18

Съгласно §14, ал.1, във връзка с §2 от Закона на съсловните организации на лекари и 
стоматолози

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. “Стоматологичен център 1” ЕООД гр. Монтана се преименува на “Център по дентална медицина 
№1” ЕООД гр. Монтана

2.Управителя  на  дружеството  да  предприеме  необходимите  действия  по  промяна  на 
наименованието.

3. Възлага на Кмета контрола по  изпълнение на решението.

ТОЧКА  ТРИНАДЕСЕТА: 08-01-188/06.12.07г.  Докладна  записка  от  Валтер  Аспарухов  – 
общински съветник, относно избор на представител на ОбС в ОС на НСОРБ

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Точка  тринадесета  от  Дневния  ред.  Вносителя  г-н  Аспарухов, 
заповядайте. 

Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: В докладната е записано, това са законови разпоредби. В предишния 
мандат  представител  беше  Председателя  на  ОбС.  Кмета  участва  по  право.  Ние  имаме  право  на  един 
представител и на един зам.представител в негово отсъствие. Моето предложение е това да са Председателя 
и Заместник председателя на ОбС.    

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Моля за отношение по този въпрос. Не виждам. Преминаваме към 
поименно гласуване.

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев за
Валерия  Тодорова за Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов за Павел  Цочев за
Димитър  Аврамов за Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за
Емил  Ангелов за Росен Белчев за
Златко  Тодоров за Светлин Николов за
Ивайло  Георгиев за Станислав Станоев за
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Ивайло  Петров за д-р Тодоров за
Иван  Славчов за Тодор  Тодоров за
Иво  Гигов - Христо  Кастрев за
Иво  Иванов за Цветко  Цветков за
Ивета  Станкова за

32 / 0  / 0
приема се 

Решение
№19

На основание чл. 21, ал. 1, т. 15 от ЗМСМА във връзка с чл. 12, ал. 2 от Устава на НСОРБ 
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Определя за делегат в Общото събрание на  Националното сдружение на общините в Република 

България представител на Общинския съвет Светлин Николов Лазаров - Председател на Общински съвет - 
Монтана.

2. При невъзможност за участие на определения по т.1 делегат в заседание  на Общото събрание, 
той  ще  бъде  заместван  от  Диман  Костадинов  Георгиев  -  заместник  председател  на  Общински  съвет  - 
Монтана.

ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: 08-01-187/06.12.07г.Докладна  записка  от  Светлин  Николов  - 
Председател на ОбС, относно избор на представител на ОбС в ОСР

Г-Н СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Точка  четиринадесета  от  Дневния  ред.  Тук  аз  съм  докладчик.  В 
докладната е записано. Става въпрос за Областен съвет за регионално развитие по ЗРР, който областен 
съвет е помощен орган на Областния управител. В него по право влизат Кметовете на общините от нашата 
област и по един представител, избран от Общинския съвет по преценка на областния управител и други 
представители. Досегашен наш представител беше Иво Иванов. Внасяйки тази докладна с основание, че 
няма да правя никакво друго предложение предлагам Иво Иванов за наш представител. Има ли дебати  по 
този въпрос. Някой да желае да вземе отношение? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев за
Валерия  Тодорова за Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов за Павел  Цочев за
Димитър  Аврамов за Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за
Емил  Ангелов за Росен Белчев за
Златко  Тодоров за Светлин Николов за
Ивайло  Георгиев за Станислав Станоев за
Ивайло  Петров за д-р Тодоров за
Иван  Славчов за Тодор  Тодоров за
Иво  Гигов - Христо  Кастрев за
Иво  Иванов за Цветко  Цветков за
Ивета  Станкова за

32 / 0 / 0
Приема се 

Решение
№20

На основание чл. 26, ал. 2 от ЗРР 
Общински съвет - Монтана
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Реши:
Избира Иво Цветанов Иванов за представител на Общински съвет – Монтана в Областен съвет за 

развитие. 

ТОЧКА ПИТАНИЯ

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Остава  точка  последна  от  дневния  ред.  Питания  към  Кмата  на 
Община Монтана. Писмени такива няма.

Г-Н  ИВАЙЛО  ГЕОРГИЕВ:  Благодаря  г-н  Председател,  У-ми  председатели,  г-н  Кмете,  моето 
питане към Вас е по повод възникнала преди няколко години идея за възрастните хора в кв.”Пъстрина” на 
нашия  град,  за  изграждане  клуб  на  пенсионера  на  територията  на  квартала.  Клуб  не  толкова  като 
юридическо лице,  колкото като помещение,  в  което  възрастните хора да се  събират  и общуват.  Добре 
работи до колкото съм запознат клуба  на пенсионера в  центъра на града,  но идеята беше и хората от 
квартала да не се разкарват в студените зимни дни и в горещите летни дни до центъра на града. До колкото 
знам с тази идея сте запознат и Вие, ако греша прощавайте, но определено искам да Ви кажа, че с идеята 
бяха  запознати  и  съветници  от  предишния  мандат  на  ОбС.  Пак  по  информация  пряко  от  тях  няма 
възражение, но е факт че този клуб не функционира. Конкретното ми питане към Вас е – одобрявате ли 
идеята за изграждане на клуб на пенсионера в кв.”Пъстрина” и ако да, какво конкретно ще направите за 
неговото реализиране. Бих Ви помолил за един писмен отговор на следващата сесия. Благодаря Ви.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Ивайло Георгиев Други питане има ли към Кмета? Г-н 
Кмете на днешното ли заседание ще отговорите? 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател,  г-н Георгиев,  да  имаше подобно питане от хората, 
които живеят в жк. “Пъстрина”, предполагам и много се надявам, че в следващия месец или в следващата 
година на практика ще можем да говорим малко по-конкретно в тази част. Няколко подписки имаше, в това 
число  и  на  съветници.  Мисля,  че  има  възможност  да  бъде  направено  нещо.  Ще  получите  подобно 
предложение. Ще получите и писмен отговор. Надявам се да влезе така в приходната част на следващия 
бюджет 2008 г.  

Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Аз имам едно питане към Кмета, във връзка с промените за местните 
данъци. Има ли администрацията готовност след нова година веднага да започне да се събират данъци, 
защото няма да се учудя, ако на 03.01 се явят хора които искат да си платят и ако трябва, ние като ОбС 
имаме  достатъчно  време  до  края  на  годината,  ако  трябва  да  направим  още  една  сесия  и  да  вземем 
съответните решение ако е необходимо.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Надявам се г-н Аспарухов да няма проблем. В събота имаме национална 
среща на кметовете и председателите на общински съвети. Това е един от въпросите, който също ще бъде 
коментиран. Вие в едната от точките коментирахте различни неща на дълго и на широко. Общо взето около 
6 хил. покани бяха изпратени на наши съграждани, на фирми и юридически лица в предходния период. 
Тепърва предстои да отчетем какво сме направили, какво сме събрали, какви действия сме предприели и 
т.н. Последните две години е доста добре в тази част. Формулирахме един добър резерв, но има още какво 
да се желае и да се работи. Има и една друга пречка, относно напечатването на поканите, но ако нещо е 
необходимо ще Ви искам подкрепата на следващата сесия. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други питания има ли? Благодаря Ви за участието. Закривам третата 
редовна сесия.

Заседанието бе закрито в 16,00 часа

Протоколчик:………………….
/Мария Петрова/ Председател ОбС:……………………

/Светлин Николов/
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